
Dz-07.0021.11.2022 

Protokół nr 48/2022 

z XLVIII sesji Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec 

odbytej 22 listopada 2022 r. przy ul. Prusa 18 w Krakowie 

 

Sesję prowadził Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec Szczęsny 

Filipiak. Wzięli w niej udział członkowie Rady Dzielnicy VII według załączonej listy 

obecności. Obrady odbyły się w siedzibie Rady Dzielnicy VII przy ul. Prusa 18 w Krakowie. 

Ad. 1. 

O godzinie 19.05, po przywitaniu zebranych oraz po stwierdzeniu obecności 16 członków 

Rady, co wobec składu Rady liczącego 21 osób stanowi kworum wystarczające do 

podejmowania prawomocnych uchwał, przewodniczący otworzył XLVIII sesję Rady 

Dzielnicy VII Zwierzyniec. 

Ad. 2. 

Przewodniczący przedstawił projekt porządku obrad, informując, że wpłynął jeden wniosek 

podpisany przez 1/2 składu Rady, o wprowadzenie projektów uchwał do porządku obrad sesji 

z odstąpieniem od wymogu określonego w par. 27 ust. 3 i 5 Statutu Dzielnicy VII 

Zwierzyniec. 

Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wniosku do 

Prezydenta Miasta Krakowa o wprowadzenie zmiany  w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

dotyczącej zadania  inwestycyjnego planowanego przez radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do 

realizacji w latach 2020-2023 (druk nr 482) został przyjęty jednomyślnie – 16 głosami za. 

Nie zgłoszono żadnych innych wniosków o uzupełnienie porządku obrad. 

Zgodnie z zapisami Statutu Dzielnicy projekt porządku obrad wraz z wprowadzonymi 

zmianami stanowi porządek obrad sesji. 

Porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XLVII sesji Rady Dzielnicy odbytej w dniu 25 października 2022 r. 

4. Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2022 – projektodawca Zarząd (druk nr 

479, referuje Szczęsny Filipiak). 

5. Projekt uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa o wprowadzenie 

zmian w Wieloletniej prognozie Finansowej dotyczących zadania inwestycyjnego 

planowanego przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do realizacji w latach 2021-2023 – 

projektodawca Zarząd (druk nr 480, referuje Szczęsny Filipiak) 

6. Projekt uchwały w sprawie wniosków do koncepcji budowy Trasy Zwierzynieckiej 

i Pychowickiej – projektodawca Komisja Infrastruktury (druk nr 481, referuje Tomasz 

Jakubowski). 

7. Projekt uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa o wprowadzenie 

zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej dotyczącej zadania inwestycyjnego 

planowanego przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do realizacji w latach 2020-2023 – 

projektodawca Grupa Radnych (druk nr 482, referuje Szczęsny Filipiak). 

8. Oświadczenia i komunikaty. 

 



Ad 3. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak poinformował, że do protokołu z XLVII sesji Rady 

Dzielnicy VII, odbytej w dniu 25 października 2022 roku nie zgłoszono wniosków 

o sprostowanie, co jest równoznaczne z ich przyjęciem. 

Ad 4. 

Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2022 zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny 

Filipiak. 

W dyskusji głos zabrali Krzysztof Kwarciak i Witold Górny. 

Uchwała w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2022 została podjęta stosunkiem głosów: 17 za, 

0 przeciw, 1 wstrzymujące się (Uchwała nr XLVIII/468/2022). 

W trakcie procedowania 4. punktu porządku obrad na salę przybyli radni Witold Górny 

i Marek Sikora.  

Ad 5. 

Projekt uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa o wprowadzenie zmian 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej dotyczących zadania inwestycyjnego planowanego 

przez Radę Dzielnicy VII do realizacji w latach 2021-2023. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący podał projekt uchwały pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa o wprowadzenie zmian w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej dotyczących zadania inwestycyjnego planowanego 

przez Radę Dzielnicy VII do realizacji w latach 2021-2023 została uchwalona 

jednomyślnie – 18 głosami za (Uchwała nr XLVIII/469/2022). 

Ad 6. 

Projekt uchwały w sprawie wniosków do koncepcji budowy Trasy Zwierzynieckiej 

i Pychowickiej przedstawił, za zgodą wyznaczonego referenta, Szczęsny Filipiak. Zgłosił on 

również dwie poprawki do projektu uchwały. 

Poprawka 1: 

§ 1. Przyjmuje następujące brzmienie: 

Wnioskuje się o opracowanie wariantu Trasy Pychowickiej zakładającego budowę tuneli 

tramwajowego i samochodowych pod rzeką Wisłą. 

Nadaje się uzasadnieniu projektu uchwały nową treść o brzmieniu: 

Pomimo wydania przez Radę Dzielnicy VII pozytywnej opinii dla koncepcji Trasy 

Pychowickiej (Uchwała nr XLVI/454/2022 z 20 września 2022 r.), dodatkowo wnioskujemy 

o opracowanie wariantu określonego niniejszą uchwałą. 

Ewentualne wprowadzenie tego wariantu pozwoli na zwiększoną ochronę walorów 

przyrodniczych dla tego obszaru. 

Poprawka 2: 

1/ Do uchwały dodaje się § 2. o następującej treści: 

„Opiniuje się pozytywnie wariant 3 i 4 koncepcji Trasy Zwierzynieckiej”. 

2/ w tytule uchwały, po słowie: „wniosków” dopisuje się słowa: „i opinii”. 



3/ w podstawie prawnej po słowach: „§ 3 pkt. 3 lit. g” dopisuje się słowa: „oraz pkt 4 lit. c” 

4/ dotychczasowy § 2. Staje się § 3. 

5/ w uzasadnieniu do uchwały dopisuje się kolejny akapit, w brzmieniu: 

Rada Dzielnicy stoi na stanowisku, że ostateczna decyzja co do budowy linii tramwajowej 

w przebiegu Trasy Zwierzynieckiej, powinna być uzależniona od źródła pochodzenia środków 

na sfinansowanie całej inwestycji. W przypadku braku finansowanie zewnętrznego (środki 

z Unii Europejskiej), bardzo wysoki koszt inwestycji mógłby zagrozić jej realizacji. 

W dyskusji głos zabrali: Krzysztof Kwarciak, Tomasz Jakubowski, Szczęsny Filipiak. 

Wobec braku dalszych zgłoszeń do dyskusji, przewodniczący poddał pod głosowanie złożone 

poprawki. 

Poprawka 1. została przyjęta stosunkiem głosów: 16 za, 0 przeciw, 2 wstrzymujące się. 

Poprawka 2. została przyjęta jednomyślnie – 18 głosami za. 

Uchwała w sprawie wniosków i opinii do koncepcji budowy Tras Zwierzynieckiej 

i Pychowickiej została podjęta stosunkiem głosów: 16 za, 0 przeciw, 2 wstrzymujące się 

(Uchwała nr XLVIII/470/2022). 

Ad 7. 

Projekt uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa o wprowadzenie zmiany 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej dotyczącej zadania inwestycyjnego planowanego przez 

Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do realizacji w latach 2020-2023 zreferował w imieniu 

projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący podał projekt uchwały pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa o wprowadzenie zmiany 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej dotyczącej zadania inwestycyjnego planowanego 

przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do realizacji w latach 2020-2023 została podjęta 

jednomyślnie – 17 głosami za (Uchwała nr XLVIII/471/2022). 

Ad 8. 

Szczęsny Filipiak: 

 poinformował o zgodzie projektanta rozbudowy ul. Piastowskiej na wydłużenie terminu 

opiniowania projektu przez Radę Dzielnicy, w związku z planowanym na 30 listopada br. 

spotkaniem, apelując jednocześnie o szczegółowe przeanalizowanie odpowiedzi na 

wcześniejszą uchwałę Rady Dzielnicy w tej sprawie; w dyskusji głos zabrali: Witold 

Górny, Krzysztof Kwarciak, Tomasz Jakubowski; ustalono, że po spotkaniu Komisja 

Infrastruktury przygotuje projekt uchwały, 

 zreferował pismo Wydziału Skarbu Miasta UMK w sprawie postępowania sądowego 

o zasiedzenie działki nr 310 obręb 52, jednostka ewidencyjna Krowodrza; w dyskusji głos 

zabrał Grzegorz Bała, radny, w którego okręgu leży ww. nieruchomość; przewodniczący 

poinformował, że Zarząd przygotuje odpowiedź na pismo, jednocześnie zwracając się do 

rannych o przekazanie dodatkowych informacji, o ile są w ich posiadaniu;  

 poinformował, że w związku ze zmianą przepisów ustawy o szczególnych rozwiązaniach 

związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID – 19, innych 

chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych w zakresie zwoływania 

sesji i posiedzeń m. in. jednostek pomocniczych, najbliższe posiedzenia komisji rady 

musza się odbyć w trybie stacjonarnym; przypomniał również o konieczności przyjęcia na 

posiedzeniu stacjonarnym wszystkich protokołów z posiedzeniem, które odbyły się on line, 



 poinformował, że Zarząd Transportu Publicznego przejął zadania utrzymania 

i wykonywania tablic ulicowych na terenie Krakowa, 

 poinformował, ze szkolenia z zakresu budżetu i WPF dla radnych dzielnicowych odbędzie 

się w I kwartale 2023 r., 

 zwrócił uwagę na usterki w funkcjonowaniu nowego oświetlenia przy ul. Malczewskiego; 

poddał również pod rozwagę przygotowanie projekt uchwały RMK w sprawie temperatury  

barwy światła oświetlenia ulicznego. 

Marzena Garzeł podziękowała radnym zaangażowanym w składanie wiązanek w miejscach 

pamięci narodowej w związku z rocznica odzyskania niepodległości oraz tym, którzy 

uczestniczyli w koncercie. Poinformowała również o planowanych obchodach jubileuszu 

Klubu Kultury „Chełm”. 

Szczęsny Filipiak poinformował o propozycji Zarządu zorganizowania spotkania 

przedświątecznego w dniu 16 grudnia 2022 r. Zwrócił również uwagę na ważne projekty 

uchwał, które będą procedowane na najbliższej sesji Rady Miasta Krakowa oraz przypomniał 

o trwających konsultacjach w sprawie nocnej sprzedaży alkoholu oraz w sprawie koncepcji 

budowy Tras Pychowickiej i Zwierzynieckiej. 

Magdalena Mardyła podziękowała marzenie Garzeł za koordynowanie przygotowania 

koncertu. 

Witold Górny: 

 poinformował, że w związku podpisania umowy z projektantem budowy chodnika przy 

ul. Korzeniaka, w dniu 24 listopada br. odbędzie się spotkanie w terenie z jego udziałem 

praz przedstawicielami Rady Dzielnicy i ZDMK, 

 zwrócił się do radnych z prośba o przekazanie ewentualnych uwag dotyczących próbnych 

wydruków map Dzielnicy, przed ich przesłaniem do drukarni, 

 podziękował radnym Marcinowi Kapuście i Pawłowi Kajfaszowi za uwagi do tyczące 

publikacji o Zwierzyńcu i poprosił pozostałych radnych o zapoznanie się z testem 

i zgłoszenie ewentualnych uwag do końca roku. 

Szczęsny Filipiak zreferował przebieg spotkania z dyrektorami szkól i przedszkoli z terenu 

dzielnicy. 

Jakub Markowski w swojej wypowiedzi nawiązał do tematu podpisania przez prezydenta RP 

ustawy w sprawie przedłużenia kadencji organów samorządu terytorialnego. W dyskusji głos 

zabrali Szczęsny Filipiak i Krzysztof Kwarciak 

Szczęsny Filipiak zaapelował o przesyłanie artykułów do grudniowego „Kuriera 

Zwierzynieckiego”. 

Wobec wyczerpania porządku obrad przewodniczący o godz. 20.05 zamknął sesję. 

 

 

Protokołowała:                                                                          Przewodniczący Rady i Zarządu  

                      Dzielnicy VII Zwierzyniec 

Grażyna Rojek  

                                  Szczęsny Filipiak 
 


